006778

Triangled Sky Il

L/
Sl S
PSS
-_— .——'-'-_‘

Picture Description?)

A dramatic, low-angle view of a modern architectural structure featuring a triangular grid ceiling and
cylindrical building element, heavily colorized.

Analysis!)

This captivating photograph presents an abstract architectural study of the British Museum’s Great
Court. The geometric lattice of the glass roof dominates the composition, offering a modern counter-
point to the historic structure below. The vibrant green hue saturates the scene, creating a surreal and
visually striking effect, emphasizing the interplay of light, shadow, and form. The photograph’s stark
contrasts and exaggerated color palette transform a familiar landmark into a dynamic and enigmatic
artistic statement.
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Picture Data

006778 - Triangled Sky Il

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 09/2018 10/2018 05/2019
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Dreieckiger Himmel [l

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A dramatic, low-angle view of a modern architectural structure featuring a triangular grid ceiling and cylindrical building element, heavily colorized.
    
    
      Eine dramatische Aufnahme aus niedrigem Winkel einer modernen architektonischen Struktur mit einer dreieckigen Rasterdecke und einem zylindrischen Gebäudeelement, stark farblich verändert.
    
    
      This captivating photograph presents an abstract architectural study of the British Museum's Great Court. The geometric lattice of the glass roof dominates the composition, offering a modern counterpoint to the historic structure below. The vibrant green hue saturates the scene, creating a surreal and visually striking effect, emphasizing the interplay of light, shadow, and form. The photograph's stark contrasts and exaggerated color palette transform a familiar landmark into a dynamic and enigmatic artistic statement.
    
    
      Diese fesselnde Fotografie präsentiert eine abstrakte architektonische Studie des Great Court des British Museum. Das geometrische Gitter des Glasdachs dominiert die Komposition und bietet einen modernen Kontrapunkt zur historischen Struktur darunter. Der leuchtende Grünton sättigt die Szene und erzeugt einen surrealen und visuell auffälligen Effekt, der das Zusammenspiel von Licht, Schatten und Form hervorhebt. Die starken Kontraste und die übertriebene Farbpalette der Fotografie verwandeln ein bekanntes Wahrzeichen in ein dynamisches und rätselhaftes künstlerisches Statement.
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